
PROTOKÓŁ 

z zebrania zarządu nr 2/2021-2025 

Warszawskiego Związku Brydża Sportowego 

14 października 2021 

Obecni:  

Andrzej Reda – Prezes, 

Piotr Dybicz – Wiceprezes, 

Tomasz Przegaliński – Członek Zarządu, 

Piotr Urbański – Skarbnik, 

Piotr Wierzbicki – Sekretarz, 

Kazimierz Grzeszkowiak - Komisja Rewizyjna 

 

1. Otwarcie zebrania przez Prezesa Andrzeja Redę. 

2. Podpisanie niezbędnych dokumentów do KRS. 

3. Omówienie przez Prezesa Andrzeja Redę informacji nt.  grantów krajowych i międzynarodowych 

przekazanych mu przez Małgorzatę Maruszkin. Wyznaczenie Tomasza Przegalińskiego do zajęcia 

się kwestią grantów. 

4. Dyskusja nt. Turnieju Kolumna Zygmunta. Wiceprezes Piotr Dybicz poinformował Zarząd o 

zmianie statusu turnieju ze względu na kolizję z innym OTP*. Omówienie innych zbliżających się 

imprez sportowych. 

5. Dyskusja nt. problemów z organizacją Mistrzostw Mokotowa. 

6. Omówienie sprawy remanentu. Prezes Andrzej Reda zaproponował termin 25 października b.r. i 

następujący skład Komisji Remanentowej: Andrzej Reda, Piotr Wierzbicki, Arkadiusz Ciechomski. 

Prezes Andrzej Reda zapowiedział wystosowanie pism do różnych instytucji z wezwaniem do 

zwrotu sprzętu należącego do WZBSu. 

7. Dyskusja nt. propozycji Jacka Berkowskiego związanych z organizacją rozgrywek ligowych. Prezes 

Andrzej Reda zobowiązał się do udzielenia odpowiedzi na te propozycje. 

8. Omówienie kwestii tablicy ogłoszeniowej przed CSU. 

9. Ustalenie terminu i częstotliwości spotkań Zarządu WZBS. Podjęto decyzję, że spotkania Zarządu 

do końca Października będą odbywać się cotygodniowo. Wyznaczono termin następnego 

spotkania na 21 Października o 19:00. 

10. Zarząd przyjął w głosowaniu Protokół z zebrania zarządu nr 1/2021-2025 Warszawskiego Związku 

Brydża Sportowego z 7 października 2021.  

11. Skarbnik Piotr Urbański wniósł o sporządzenie zestawienia wszystkich dotacji aktualnie 

realizowanych przez WZBS. Wzmiankowano dotacje z SZS i Burmistrza Ursynowa. Dyskusja nt. 

sprzętu na które dotacje miał otrzymać poprzedni Zarząd. Poprzedni Zarząd twierdzi, że udało się 

zamówić duże ilości sprzętu z dotacji, jednakże póki co nie udało się znaleźć ani stosownych 

dokumentów, ani rzeczonego sprzętu (sprzęt prawdopodobnie jest komuś wypożyczony). WZBS 

aktualnie nie ma żadnych nieprzyjętych (w trakcie procesowania) wniosków o dotacje. Wnioski o 

duże dotacje na przyszły rok będą składane w Listopadzie b.r. 



12. Spróbowano ustalić kto ma dostęp do konta bankowego WZBS. Nie udało się jednak tego dociec. 

Przyjęto, że w przyszłości dostęp do konta powinien mieć tylko Prezes i Skarbnik WZBS. 

13. Poruszono kwestię rozliczenia Grand Prix Warszawy 2021.  

14. Wniesiono o przełożenie dalszej dyskusji nt. kwestii finansowych na przyszłe zebrania Zarządu. 

15. Wiceprezes Piotr Dybicz zaproponował zaproszenie różnych osób na przyszłe zebrania Zarządu 

WZBS. Sam wymienił Radosława Lulę i Macieja Czajkowskiego. Ustalono, że Radosław Lula nie ma 

czasu w najbliższym czasie, a rozmowa z Maciejem Czajkowskim powinna odbyć się w 

Listopadzie.  

16. Omówiono kwestię organizacji kursów sędziowskich przez WZBS. Postanowiono zwrócić się z 

prośbą o organizację tychże kursów do Mazowieckiego Związku Brydża Sportowego. 

17. Przedyskutowano kwestię uhonorowania zwycięzców IV Ligii.  

 


